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  PROTOKÓŁ  Nr XLIV/2014  

z przebiegu XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
z dnia 25 wrze śnia  2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 
Burmistrza Zbąszynka, Panią Anetę Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek 
organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, 
sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli mediów oraz pozostałych 
przybyłych gości i otworzył obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. 
Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Andrzej Budych 
Halina Taczała 
 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Wiolety Muszy ńskiej . Radna poprosiła o wyznaczenie innego 
Sekretarza obrad z uwagi na ewentualną konieczność opuszczenia obrad z przyczyn 
prywatnych. 

W związku z powyższym Przewodnicz ący Rady Jan Mazur na Sekretarza obrad sesji 
zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka  funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtor ak. 

 
Na salę przybyli:  Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych i radna Halina Taczała. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 15 radnych. 
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Do pkt.3.  
 

Przyjęcie porz ądku obrad 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014 roku 
9.  Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Zbąszynek 
10. Podjęcie uchwał 
    a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1)  
    b) w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 2)   
    c) w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 3)   
    d) w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 4)   
    e) w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli 
        specjalistów, nauczycieli wspomagających, doradców zawodowych oraz dla nauczycieli,  
        którym powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 5)  
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie. 
 
 
Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 28 sierpnia 2014 r. do 
24 września 2014 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

   Interpelacje i zapytania  
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Do pkt. 8   
 

Informacja z realizacji bud żetu gminy za I półrocze 2012 roku 
 

Przewodnicz ący Rady przypomniał, iż ww. informacja została szczegółowo omówiona 
przez Skarbnik Gminy Anet ę Nawracał ę na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady  
w dniu 17.09.2014 r. 
W ramach uzupełnienia informacji w przedmiotowym temacie Burmistrz Zb ąszynka 
Wiesław Czyczerski  zapoznał radnych z treścią Uchwały Nr 519/2014 Składu Orzekającego 
RIO w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Zbąszynek za I półrocze 2014 r. 
/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2014 roku, 
Informacja o kształtowaniu się WPF obejmująca wykaz przedsięwzięć Gminy Zbąszynek na 
dzień 30.06.2014 r., Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego ZOK za I półrocze 
2014 r. oraz Uchwała Nr 519/2014 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze stanowią 
załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska w Zb ąszynku jednogło śnie  przyj ęła przedstawione  informacje. 
 
 
 Do pkt. 9  
 

Funkcjonowanie placówek o światowych na terenie Gminy Zb ąszynek  
 
Podobnie jak we wcześniejszej części, Przewodnicz ący Rady przypomniał, iż ww. 
informacja została szczegółowo omówiona przez Kierownik Referatu O światy Barbar ę 
Stasik  na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 17.09.2014 r. 
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W ramach uzupełnienia informacji głos zabrał Burmistrz Zb ąszynka , który odniósł się do 
bieżących spraw organizacyjnych dotyczących gminnych placówek oświatowych.  
Pan Wiesław Czyczerski  wspomniał m.in. o uruchomieniu świetlicy w szkole podstawowej  
w Zbąszynku, poruszył tym samym kwestie dotyczące reformy oświaty w zakresie edukacji 
sześciolatków. W ramach swojej wypowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  nawiązał również do 
remontów zbąszyneckiego gimnazjum oraz  inicjatyw ZST w Zbąszynku w zakresie edukacji 
na kierunkach technicznych, które cieszą się coraz większą popularnością wśród młodzieży. 
Na koniec Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do wydatków, które będą musiały zostać 
poniesione w zakresie modernizacji systemów grzewczych w niektórych szkołach. 
 
W odniesieniu do tematu oświaty głos zabrał radny Jan Greczycho , który zapytał o pisemne 
sprawozdanie w przedmiotowym temacie. 
Przewodnicz ący Rady  poinformował, iż niniejsze materiały stanowić będą załącznik do 
protokołu z sesji. 
/Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku szkolnym 
2013/2014 stanowi załączniki nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska w Zb ąszynku jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
 
Do pkt. 10  
 
               Podjęcie uchwał 
 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  
 uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/47/2014 
w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XLIV/47/2014 w sprawie zmian uchwały bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2014 rok   
 została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
W odniesieniu do kolejnych trzech projektów uchwał głos zabrał Przewodnicz ący Rady , 
który w pierwszej kolejności przybliżył strukturę Rady Miejskiej w Zbąszynku, skupiając się 
na omówieniu zadań i obowiązków członków Konwentu Rady jak i członków poszczególnych 
Komisji Stałych Rady. Następnie Pan Jan Mazur  odniósł się do procedury rozpatrywania 
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skarg przez Radę Miejską, omawiając kolejno etapy postępowania w przedmiotowym 
zakresie. 
Przewodnicz ący Rady omówił również procedury przekazywania skarg do załatwienia wg 
właściwości organom nadzoru. 
Omawiając niniejsze zagadnienie Pan Jan Mazur  podkreślił, że  w utrwalonej od wielu lat 
praktyce wszystkie skargi na przewodniczącego rady były przekazywane do wojewody, który 
je zawsze rozpoznawał. Przewodnicz ący Rady  podkreślił, że niniejsze postępowanie 
wynikało z założenia, iż skarga na przewodniczącego rady była kwalifikowana jako skarga na 
radę jako taką, która w myśl art. 229 pkt 1 kpa powinna być rozpoznana przez wojewodę. 
Niemniej jednak Pan Jan Mazur  zaznaczył, że w ostatnim czasie zmieniła się praktyka 
rozpoznania skarg przez wojewodę, który od 2014 r. przekierowuje tego typu skargi do 
rozpoznania przez rady gmin. O zmianie ww. pragmatyki jak dotąd nie było wiadomo, 
ponieważ nowa wykładnia przepisów została wskazana w piśmie wojewody z dnia 
03.09.2014 r. (data wpływu do tut. Urzędu 05.09.2014 r.). 
Kontynuując wypowiedź w powyższym zakresie Pan Jan Mazur  podkreślił m.in., że pisma 
kierowane do rady są traktowane z należytą dbałością, a więc nie może być mowy  
o jakimkolwiek zatajaniu spraw. Przewodnicz ący Rady  wyraził tym samym swoją otwartość 
na dialog ze stronami, które mają prawo zgłaszać zastrzeżenia. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poinformował o kolejnych skargach, które wpłynęły do 
biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie. Pan Jan Mazur  wspomniał również o zaproszeniu 
nadawcy skarg na wspólne posiedzenie Komisji Stałych w dniu 17.09.2014 r., z którego 
Skarżący nie skorzystał jak również o zaproszeniu go na październikowe obrady rady. 
 
Kończąc wypowiedź w przedmiotowym zakresie Pan Jan Mazur  przekazał prowadzenie 
obrad Wiceprzewodnicz ącemu Rady Andrzejowi Budychowi , wyłączając tym samym 
swój udział w procedurze głosowania nad projektami uchwał w sprawie skarg. 
 
Obecny na sali Nadawca skarg poprosił Wiceprzewodnicz ącego Rady  o udzielenie mu 
głosu. 
Pan Andrzej Budych nie wyraził zgody oznajmiając, iż Skarżący może zabrać głos w części 
obrad poświęconej oświadczeniom i wolnym wnioskom. 
 
Nadawca skarg oznajmił, iż skieruje sprawę do sądu, po czym opuścił obrady sesji. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi (projekt nr 2).  
Wiceprzewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych (Przewodniczący Rady wyłączony z procedury 
głosowania) przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę  
Nr XLIV/48/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 
W wyniku głosowania Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych stwierdził, że 
Uchwała Nr XLIV/48/2014 w sprawie rozpatrzenia skar gi została podj ęta przy 12 
głosach „za” i 2 głosach „wstrzymuj ących”.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

6 
 

 
 

c. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi (projekt nr 3).  
Wiceprzewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych (Przewodniczący Rady wyłączony z procedury 
głosowania) przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę  
Nr XLIV/49/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 
W wyniku głosowania Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych stwierdził, że 
Uchwała Nr XLIV/49/2014 w sprawie rozpatrzenia skar gi została podj ęta przy 12 
głosach „za” i 2 głosach „wstrzymuj ących”.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi (projekt nr 4).  
Wiceprzewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych (Przewodniczący Rady wyłączony z procedury 
głosowania) przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę  
Nr XLIV/50/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 
W wyniku głosowania Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych stwierdził, że 
Uchwała Nr XLIV/50/2014 w sprawie rozpatrzenia skar gi została podj ęta przy 12 
głosach „za” i 2 głosach „wstrzymuj ących”.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady przekazał prowadzenie obrad Przewodnicz ącemu Rady. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli specjalistów, 
nauczycieli wspomagających, doradców zawodowych oraz dla nauczycieli, którym 
powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały. 
W odniesieniu do przedmiotowego projektu uchwały głos zabrał radny Jan Greczycho , 
który oznajmił, iż w jego odczuciu zwiększenie godzin zaproponowane w projekcie uchwały 
jest niewspółmierne do lokalnych potrzeb, a tym samym wprowadzi niepotrzebne 
zamieszanie w organizacji pracy gminnych szkół. Radny zwrócił uwagę na specyfikę pracy 
nauczycieli specjalistów, którzy pracując w szkole oprócz przygotowań do zajęć z uczniami 
uczestniczą również w innych spotkaniach takich jak rady pedagogiczne, zebrania  



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

7 
 

 
 

z rodzicami itp. Ponadto z informacji jakie posiada Pan Jan Greczycho  nie wynika,  
iż dyrektorzy zwracali się do Burmistrza Zbąszynka z prośbą o zwiększenie godzin 
nauczycieli specjalistów wynikające z potrzeb szkół. W związku z powyższym zdaniem 
radnego podjęcie niniejszej uchwały nie jest uzasadnione. 
 
Opinię radnego Jana Greczycho  podzieliła radna Wioleta Muszy ńska , która 
zaproponowane w projekcie uchwały zwiększenie godzin uznała za krzywdzące z uwagi na 
fakt, iż pomimo różnej specyfiki pracy nauczyciele powinni być traktowani jednakowo. Radna 
wyraziła obawę, iż niniejsze działania mogą wpłynąć na późniejsze różnicowanie innych 
nauczycieli ze względu „na ważność” przedmiotów których oni uczą. Zdaniem Pani Wiolety 
Muszyńskiej  nauczyciele plastyki, w-fu, muzyki mogą z czasem okazać się mniej 
wartościowi od pozostałych, np. tych którzy przygotowują młodzież do matury.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem 
uchwały na wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych przy 8 głosach „za”, 6 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym” podjęła Uchwałę Nr XLIV/51/2014 w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli specjalistów, nauczycieli wspomagających, 
doradców zawodowych oraz dla nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XLIV/51/2014 w sprawie ustalenia tygodniowego o bowi ązkowego wymiaru godzin 
dla nauczycieli specjalistów, nauczycieli wspomagaj ących, doradców zawodowych 
oraz dla nauczycieli, którym powierzono funkcje kie rownicze została podj ęta przy  
8 głosach „za”, 6 głosach „przeciw” i 1 głosie „wst rzymuj ącym”.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 11  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Interpelacji oraz zapytań nie zgłoszono. 
 
Radna Gra żyna Znamirowska – Szwarc opu ściła obrady sesji. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 14 radnych. 
 
 
Do pkt. 12  
 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
 
W ramach tej części posiedzenia głos  zabrał Pan Jan Mazur, który przekazał następujące 
informacje: 
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� W dniu 03 września br.  do biura rady wpłynęła informacja o złożonym przez radnego 
Łukasza Szymańskiego wniosku dot. inicjatywy inwestycyjnej na drodze gminnej przy 
osiedlu Słonecznym w Kosieczynie. Odpowiedź w tej kwestii wpłynęła do biura rady  
w dniu 16.09.2014 r.  
 

� W dniu 05 września br. do biura rady wpłynęło pismo z LUW dotyczące „nowej” jak 
dotąd procedury rozpatrywania skarg. W związku z powyższym skargi na 
Przewodniczącego Rady rozpatrywane będą przez Radę Miejską w Zbąszynku. 
Mając na uwadze zalecenia Wojewody na dzisiejszej sesji rozpatrzono 3 skargi 
mieszkańca gminy z dnia: 23.08.2014, 03.09.2014 oraz 15.09.2014 r. 
 

� W dniu 06.09.2014r. do biura rady wpłynęła skarga na „Uchwałę Rady Miejskiej  
w Zbąszynku Nr XLIII/43/2014  z dnia 28.08.2014r.”. Pismo przesłano Wojewodzie do 
rozpatrzenia wg właściwości w dniu 10.09.2014r. O niniejszym fakcie powiadomiono 
skarżącego. 
 

� W dniu 19.09.2014 r. do biura rady wpłynęła skarga na Przewodniczącego Rady.  
Z uwagi na procedurę rozpatrywania skarg i harmonogram pracy rady ustalony  
w planie rocznym – sprawa skargi będzie przedmiotem październikowego 
posiedzenia Komisji Stałych Rady, na które zaproszono skarżącego celem 
wyjaśnienia wszystkich spornych kwestii.  
 

� W dniu 22.09.2014 r. wpłynęła kolejna skarga na uchwały rady z lat 2007-2014 (…). 
Nadawcą skarg jest ta sama osoba. Pismo przesłano do rozpatrzenia wg właściwości 
Wojewodzie w dniu 24.09.2014r. O niniejszym fakcie powiadomiono skarżącego. 
 

� Oświadczenia majątkowe radnych wpłynęły w ustawowym terminie. 

� Terminy posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu październiku/listopadzie:  
Konwent: 23.10.2014 r., Komisja Wspólna: 29.10.2014 r., Komisja Rewizyjna: 
30.10.2014 r., sesja: 06.11.2014 r. 
 

 
Radna Wioleta Muszy ńska opu ściła obrady sesji. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 13 radnych. 
 

 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
- za przyj ęciem protokołu z XLIII  zwyczajnej  sesji Rady z dn ia 28.08.2014 r. 
głosowano- 13  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XLIII 
zwyczajnej sesji z dnia 28.08.2014 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 13 
radnych. 
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Do pkt.13  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1415 zamknął  XLIV 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                          Wojciech Półtorak                               Jan Mazur 
 
 
 
 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


